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PROTOKÓŁ Nr 5/2020  

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej  
z dnia 4 maja 2020 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Andrzej Budych Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki i 

Budżetu 
Jan Mazur  Przewodniczący Rady – łączność telefoniczna 
Maciej Szulc Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  Petycji 
Marek Pych Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Nieobecni: 
Marcin Kumke Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Wiesław Czyczerski  Burmistrz Zbąszynka 
Jan Makarewicz Zastępca Burmistrza/ Sekretarz 
  
Porządek posiedzenia: 

1. Projekty Uchwał  
2. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1 
Wiceprzewodniczący Rady przekazał w formie elektronicznej porządek obrad sesji, która 
odbędzie się 25 maja br.  
W dalszej części członkowie Konwentu przeanalizowali propozycje projektów uchwał wraz z 

uzasadnieniem, przekazane w formie elektronicznej przedstawione przez Burmistrza 

Zbąszynka Wiesława Czyczerskiego, przygotowane na majową sesję Rady Miejskiej.  
/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Ad.2 

Radny Maciej Szulc zapytał o wykonanie przejazdu pod nasypem kolejowym na  ścieżce 

rowerowej w kierunku Kręcka oraz o realizację inwestycji związanej ze światłowodem i 

doprowadzeniem jej do adresów wskazanych w deklaracjach mieszkańców. 

Burmistrz poinformował, że prace rozliczone zostaną w roku 2021, do tego czasu realizacja 

inwestycji powinna się zakończyć. 

Sekretarz Jan Makarewicz poinformował, że światłowód został udostępniony do adresów 

wskazanych w wykazie przygotowanym przez firmę Orange i dalsza realizacja inwestycji 

zależy od polityki wewnętrznej firmy. 

Radny Marek Pych zapytał o udostępnianie list wyborczych.  

Burmistrz Wiesław Czyczerski odpowiedział, że czeka na wytyczne Wojewody dotyczące 

przekazywania danych. 

 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Protokół sporządziła:       Wiceprzewodniczący Rady 
 
Agnieszka Ratyńska                           Andrzej Budych 
 
 
 
    



Protokół otrzymują: 
1. Burmistrz  
2. Przewodniczący Rady  
3. Sekretarz Gminy  
4. Skarbnik Gminy 

 
 
 



 


